

[Bil. 236 Jun 2024: Tengku Mahkota Pahang titah beri tumpuan khusus kepada kepentingan dan pemerkasaan TVET](#)



General

Tengku Mahkota Pahang titah beri tumpuan khusus kepada kepentingan dan p

1 June 2024

GAMBANG, 1 Jun 2024 - Kebawah Duli Paduka Mulia Tengku Mahkota Pahang Tengku H Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah Pro-Canselor Universiti Malaysia P bertitah agar memberi tumpuan khusus kepada kepentingan dan pemerksaan TVET.

“TVET dan perkembangan teknologi buatan (AI) memainkan peranan yang penting dalam berkemahiran tinggi dan berdaya saing di peringkat global.

General

Kolaborasi industri-akademia dalam MIAD perkasakan bidang TVET termaju ne

12 June 2024

KUALA LUMPUR, 11 Jun 2024 – Program MTUN *Industry-Academia Discourse on Ad* Rangkaian Universiti-universiti Teknikal Malaysia (MTUN) berjaya menghimpunkan pemimpin, penggubal dasar, penyelidik dan pakar industri dunia bagi menerokai pencorak peringkat global.

Program dirasmikan oleh Menteri Pendidikan Tinggi, Dato' Seri Dr Zambry Abd Kadir di P Lumpur.

General

UMPSA jalin kolaborasi strategik dengan 5 syarikat dan institusi terkemuka

14 June 2024

KUALA LUMPUR, 11 Jun 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) memperkukuhkan hubungan dengan industri dan institusi pendidikan melalui Majlis Persefahaman/Perjanjian (MoU/MoA) bersama lima syarikat dan institusi terkemuka sempena Discourse on Advanced TVET (MIAD) 2024.

MIAD telah dirasmikan oleh Menteri Pendidikan Tinggi, Dato' Seri Dr. Zambry Abdul Kadir di Kuala Lumpur baru-baru ini.

[Awards](#)

[Kepimpinan dan Dedikasi Kesukarelawanan Fatini Nasuha Diiktiraf di Anugerah](#)

27 May 2024

KUANTAN, 18 Mei 2024 – Fatini Nasuha Ahmad Puad, seorang mahasiswa Universiti M (UMPSA) telah dinobatkan sebagai Tokoh Mahasiswa Harapan pada Majlis Anugerah M berlangsung di Hotel Zenith, Kuantan baru-baru ini.

Pengiktirafan ini diberikan atas sumbangan cemerlang beliau dalam aktiviti khidmat komun

Beliau membawa pulang hadiah wang tunai RM700, sijil dan trofi.

Awards

Nur Izzaty, Tokoh Mahasiswa ADAB UMPSA: Peneraju Inovasi dan Pembangunan Mampan

27 May 2024

KUANTAN, 18 Mei 2024 – Majlis Malam Anugerah Mercu Sanjung (MARS), Universiti Malaysia Perlis (UMPSA) yang berlangsung meriah di Zenith Hotel, Kuantan baru-baru ini menyaksikan seramai 10 orang penerima anugerah. Di antara penerima anugerah ialah Nur Izzaty Ariffin, dianugerahkan sebagai Tokoh Mahasiswa ADAB.

Anugerah ini diberikan sebagai pengiktirafan atas pencapaian luar biasanya dalam pelbagai bidang termasuk kepimpinan, inovasi, kesukarelawanan, dan keusahawanan.

Research

Projek Virtual Reality 'Car Manufact Simulator' raih tumpuan pengunjung

12 June 2024

GAMBANG, 2 Jun 2024 - Projek *Virtual Reality 'Car Manufact Simulator'* oleh pelajar U Abdullah (UMPSA), Amirul Aidil Hasnul Azan raih tumpuan pengunjung di reruai [Advance](#) Jom Masuk U 2024 Zon Timur II baru-baru ini yang berlangsung di Dewan Kompleks Suka

General

UMPSA meterai MoA bersama Volkswagen Group Malaysia Sdn. Bhd.

14 June 2024

PEKAN, 12 Jun 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) menandatangani Memorandum of Agreement (MoA) bersama jenama automotif terkemuka dunia Volkswagen Group Malaysia (VGM) baharu.

General

Profesor Ts. Dr. Aida Mustapha dilantik TNC (PI) UMPSA baharu

6 June 2024

PEKAN, 4 Jun 2024 - Profesor Ts. Dr. Aida Mustapha, 48 dilantik sebagai Timbalan Naib Canselor (Timbalan Naib Canselor) Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah yang baharu berkuat kuasa mulai 4 Jun 2024.

Pelantikan Profesor Ts. Dr. Aida Mustapha sebagai Timbalan Naib Canselor (Penyandang) Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah oleh Kementerian Pendidikan Tinggi (KPT) ini adalah untuk tempoh dua tahun berkuat kuasa mulai 4 Jun 2024.

General

UMPSA meningkat kedudukan dalam QS World University Rankings 2025

7 June 2024

PEKAN, 5 Jun 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) telah berprestasi dalam Quacquarelli Symonds (QS) World University Rankings (WUR) 2025 dengan berkedudukan di dunia berbanding di kedudukan 781-790 pada 2024.

UMPSA berada di dalam kelompok 741 universiti terbaik dunia daripada 1,503 buah universiti yang disenaraikan.

General

Kolaborasi UMPSA dengan BAEG dan PKPB dalam mobiliti antarabangsa per

30 May 2024

BEIJING, 29 Mei 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Automotive Education Group (BAEG) dan Pertubuhan Kebangsaan Pekerja Berkemahiran Latihan Teknikal dan Vokasional (TVET) bagi menjalani latihan '*up-skill*' dalam menghas ter sedia industri terhadap pembangunan kerjaya dan kebolehpasaran graduan (GE) di Ma

Student

[Pelajar UMP, UTHM dan UiTM sertai program Mobiliti Antarabangsa \(MyChaT 2024\) terokai bidang Automotif](#)

27 May 2024

KUALA LUMPUR - 25 Mei 2024 - Seramai 21 pelajar dan lima staf Universiti Malaysia P telah menyertai Program Mobiliti Antarabangsa TVET Termaju Malaysia-China (MyChaT 2024).

Program yang turut disertai tiga pelajar dari Universiti Tun Hussein Onn Malaysia (UTHM) dan Universiti Teknologi MARA (UiTM) itu memberi peluang peserta mengikuti latihan aras tinggi di China.

[Research](#)

[Prof. Madya Dr. Roslinazairimah hasilkan perisian ramal penggunaan elektrik b](#)

27 May 2024

PEKAN, 27 Mei 2024 – Umum mengetahui penggunaan kereta elektrik di Malaysia semakin meningkat di kalangan pengguna automatik Malaysia.

Namun, peningkatan penggunaan kereta elektrik turut akan menjejaskan penjanaan Malaysia kerana kapasiti bateri kereta elektrik adalah besar dan perlu disambung pula ke sumber tenaga elektrik untuk dicas.

General

Pensyarah UMPSA sertai Program CSR Karnival Teknologi 2024

14 June 2024

KUALA LIPIS, 13 Jun 2024 – Pensyarah dan pelajar Fakulti Teknologi Kejuruteraan Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) bersama-sama turun padang Program Tanggungjawab Sosial Korporat (CSR) Karnival Teknologi 2024 di Sekolah Menengah Kejuruteraan (SMK) di Kuala Lipis.

International

Solidariti pelajar antarabangsa UMPSA dari 13 buah negara sertai internati pembangunan lestari

10 June 2024

KUANTAN, 8 Jun 2024 - Program *Pahang International SDG Run* anjuran Pusat Hubungan Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) bersama Sekretariat Pengakap Kelana M Pantai Sepat, Kuantan pada hujung minggu yang lalu.

Program itu diadakan dengan tujuan untuk meningkatkan kesedaran mengenai Matlamat mempromosikan gaya hidup sihat melalui aktiviti larian.

General

UMPSA bakal jadi tumpuan pengunjung Program Jom Masuk U Zon Timur II

27 May 2024

PEKAN, 27 Mei 2024 - Program Jom Masuk U 2024 (JMU2024) Zon Timur II anjuran Keajaiban dengan kerjasama strategik Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) pada tumpuan dengan menyasarkan seramai 20,000 pengunjung bakal hadir di Dewan Kesenian Gambang.

Campus Life

Jom Masuk U 2024 Zon Timur 11: Destinasi pilihan ketika musim cuti sekolah

7 June 2024

GAMBANG, 1 Jun 2024 – Karnival Jom Masuk U 2024 Zon Timur II yang diadakan di U Abdullah (UMPSA) menjadi lokasi himpunan pelbagai institusi pendidikan tinggi (IPT) dalam mahupun swasta.

JMU kali ini menyediakan sebanyak 64 reruai yang diserikan dengan Hari Terbuka UMPSA.

Cuti sekolah merupakan detik yang sangat dinanti-nantikan oleh pelajar sekolah.

General

Hari Terbuka UMPSA warnai Jom Masuk U 2024 Zon Timur II

31 May 2024

GAMBANG, 1 Jun 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) bersempena program dengan program 'Jom Masuk U 2024 Zon Timur II pada 1 dan 2 Sukan UMPSA Kampus Gambang.

Menurut Naib Canselor UMPSA, Profesor Dato' Ts. Dr. Yuserrie Zainuddin, tujuan utama memberi peluang kepada orang ramai dan masyarakat setempat untuk memasuki UMPSA persekitaran kampus yang unik.

General

Sekeluarga dari Melaka sanggup datang ke Program Jom Masuk U 2024 Zon T

7 June 2024

GAMBANG, 2 Jun 2024 - Dalam usaha mendapatkan maklumat dan melihat sendiri sebuah keluarga dari Melaka telah sanggup bertolak seawal jam 5 pagi untuk menghadiri Timur II di Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Kampus Gambang ba

Student

Arshada Nadia julang Anugerah Tokoh Mahasiswa UMPSA

28 May 2024

KUANTAN, 18 Mei 2024 - Pelajar Sarjana Muda Teknologi Kejuruteraan Mekanik (R Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA), Arshada Nadia Abdullah, dinobatkan s Mahasiswa di dalam Majlis Anugerah Mercu Sanjung (MARS) baru-baru ini.

Berkongsi tentang perasaannya apabila menerima anugerah ini, Arshada gadis kelahiran rasa syukur yang mendalam kepada Ilahi atas anugerah ini.

[Experts](#)

[Tip mudah menulis rencana](#)

6 February 2024

Antara penulisan yang santai dan mudah adalah penulisan rencana. Ini memandangkan mencari sampel untuk diuji kaji dan responden untuk ditemu bual bagi mendapatkan makl

Walau bagaimanapun, anda tetap perlu mempunyai ilmu sebelum menulis. Ia mungkin pengamatan, pembacaan dan boleh juga ditarik daripada kajian anda sebelum ini. Menyebar ilmu untuk dikongsi dengan pembaca di luar sana.

[Experts](#)

[Dokumentasikan Sejarah Negara](#)

8 February 2024

Kewujudan Arkib Negara bagi menyimpan fail, rekod, dan dokumen sejarah negara meru memastikan segala sumber berkaitan negara ini pada masa yang lampau dapat dilihat baharu. Justeru, Arkib Negara juga mempunyai cawangan di negeri-negeri tertentu sep Arkib Kelantan, Arkib Sabah, Arkib Pahang dan lain-lain lagi.

Experts

Mendidik Etika dan Adab Mahasiswa di Era ChatGPT

14 February 2024

Dewasa ini kita kerap mendengar keluhan segelintir masyarakat terutamanya yang ramai mahasiswa universiti tentang adab dan etika mereka yang dilihat agak membimbangkan. Tindakan generasi muda masa kini banyak dipengaruhi oleh media sosial, rakan sebaya dan alam sekitar atau ibu bapa. Di sinilah timbulnya kebimbangan jika remaja tersebut sukar untuk membezakan yang baik dan tidak baik untuk mereka amalkan dalam kegiatan seharian.

Experts

Pensyarah, fesyen dan motivasi pelajar

19 February 2024

Tidak dapat dinafikan lagi penampilan adalah sangat penting kepada diri seseorang individu masing. Jika anda seorang pensyarah, penampilan di depan pelajar sangat penting. langsung menjadi idola kepada para pelajarnya bukan sahaja kerana ilmunya malahan penampilan. Kita tidak mahu pensyarah menyuruh pelajarnya berpenampilan kemas dan menarik, tetapi

[Experts](#)

[Tahukah anda sejarah bunga emas?](#)

22 February 2024

Mungkin sesetengah generasi muda Malaysia pada hari ini tidak kenal atau tidak pernah dengar tentang bunga emas dalam sejarah negara Malaysia. Melihat dari aspek sejarah, bunga emas merupakan salah satu bentuk hadiah yang diberikan oleh kerajaan-kerajaan Melayu tradisional dalam mewujudkan hubungan persahabatan dengan negara luar. Sebenarnya, pemberian bunga emas ini adalah antara pemberian atau bantuan yang diberikan oleh kerajaan luar selain bantuan ekonomi, ketenteraan dan keselamatan.

Experts

Bangunkan Pelayaran Mudik Sungai Pahang sebagai Produk Pelancongan

13 March 2024

Menjunjung kasih Tengku Mahkota Pahang, Tengku Hassanal Ibrahim Alam Shah ibni Mustafa Billah Shah kerana mencemar duli ketika mengetuai Ekspedisi Mahkota Mudik Su

Ekspedisi tersebut telah berlangsung dari 3 hingga 6 Mac 2024 yang melibatkan jarak kira

[Experts](#)

[Mendidik Manusia Menjadi Manusia](#)

2 April 2024

Mendidik manusia menjadi manusia? Persoalan ini agak pelikkan? Adakah manusia y
Tujuan penulisan ini adalah untuk menerangkan bahawa lahirnya seorang manusia itu di r
menjadi manusia jika dia tidak dididik dengan ilmu-ilmu yang sepatutnya.

Experts

Jom Jadi Pekerja Idaman Majikan

30 April 2024

Tarikh 1 Mei setiap tahun merupakan tarikh yang bermakna bagi kesemua pekerja di Malaya. Bagi golongan pekerja sama ada pekerja di sektor awam, sektor swasta mahupun bekas penumbang kepada kemajuan negara dan sememangnya disambut baik oleh setiap pekerja dan khidmat bakti mereka dihargai setiap masa.

Experts

Wajarkah Malaysia adakan Sambutan Hari Etnik?

26 February 2024

Sejarah telah mentakdirkan negara ini sebagai sebuah negara masyarakat majmuk yang terdiri daripada pelbagai bangsa, agama, kepercayaan, budaya dan juga adat. Lipatan sejarah telah menceritakan pelbagai di negara ini.

Creative Work

Jom Masuk U: U Mana? UMPSA

24 May 2024

[Creative Work](#)

[UMPSA: Jom Masuk U](#)

28 May 2024

[More Create Newsletter](#)

PENAUNG

Profesor Dato' Ts. Dr. Yuserrie Zainuddin

KETUA EDITOR

Mimi Rabita Abdul Wahit

EDITOR

Safriza Haji Baharuddin

WARTAWAN/PENULIS

Naqiah Puaad
Nor Salwana Mohammad Idris
Nur Hartini Mohd Hatta
Hafizatulazlin Abdul Aziz

PENTADBIR WEB

Mohd Suhaimi Hassan

PEREKA GRAFIK

Noor Azhar Abd Rasid

JURUFOTO

Khairu Aidilnisha Rizan Jalil
Zaffaruddin Hamzah

Sidang Editorial bertanggungjawab terhadap tulisan yang diterbitkan. Kami tidak mengubah isi kandungan semestinya menggariskan pendapat dan sikap berkecuali tidak boleh diterbitkan. Ketua Editor. Segala hak cipta ada di siarkan atau tidak. Sumbangan karya berkecuali. Pusat Komunikasi Komuniti

EDITOR

Pusat Komunikasi Komuniti
Jabatan Canseleri
Universiti Malaysia Pahang
Al-Sultan Abdullah
26600 Pekan, Kuantan
Tel : 09-431 5000
E-mel : pro@umpsa.edu.my



UMPSAMalaysia
www.umpsa.edu.my

TEKNOLOGI
UNTUK
MASYARAKAT



[View PDF](#)